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7 грудня 2017 року вже всьоме відбулося пленарне засідання науково-технічної конференції
«Актуальні проблеми автоматики та приладобудування», яка проводилася вже в статусі
міжнародної (перші три роки вона мала статус конференції регіонального рівня, потім три
роки – всеукраїнської). Вона була започаткована на факультеті автоматики та
приладобудування за ініціативи декана професора А. І. Гапона. Пізніше до АП факультету
долучилися електромашинобудівний та електроенергетичний факультети.
Робота конференції відбувалася за науковими напрямками, представленими 6 секціями.
Було подано 118 тез доповідей, географія учасників: Україна, Бєларусь, Болгарія, Польща,
Казахстан, Франція, США, Велика Британія.
На пленарному засіданні конференції виступили ректор НТУ «ХПІ», член-кор. НАНУ, д. т. н.,
професор Є. І. Сокол; д. т. н., с. н. с., генеральний директор ННЦ «Інститут метрології», віце-
президент міжнародної організації COOMET П. І. Неєжмаков; д. т. н., с. н. с., зав. кафедри
ТОЭ М. М. Резинкіна та к. т. н., доцент, голова Ради молодих вчених НТУ «ХПІ» Р. С.
Томашевський.
Доповідь П. І. Неєжмакова стала справжньою сенсацією. Вона була присвячена питанням
переходу Міжнародної системи одиниць фізичних величин SI до нової квантової SI. І якщо
ще два роки тому говорили тільки про те, що стара SI, яка ґрунтується на механічних
вимірюваннях і еталонах, подібних до платино-іридієвого еталона метра, поступово
відходить у минуле, то П. І. Неєжмаков у своєму виступі назвав ключові дати «революції» в
метрології. У 2018 р. планується прийняти нову редакцію Міжнародної системи одиниць SI, а
20 травня 2019 року стара SI припинить своє існування.
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Як вчений секретар конференції хочу відзначити взірцеву роботу секції д. т. н., професора А.
В. Кіпенського, яка не просто є постійним лідером за кількістю доповідей, а ще й прикладом
гарячих наукових дискусій, що відбуваються на засіданнях секції. Дуже сумлінно ставляться
до виконання своїх обов’язків секретарі всіх секцій конференції. Завжди готова допомогти і
порадою, і ділом член Оргкомітету конференції, професор кафедри ІВТС О. Є.
Тверитникова. Ну і, звичайно, без творчої ініціативи доцента кафедри ІВТС І. І. Тополова та
дуже відповідального ставлення до своєї роботи асистента кафедри АУТС О. М. Євсєєнко
не було б збірника праць конференції, художня цінність якого не поступається науковій.
Хочу подякувати керівництву та відділу міжнародних зв’язків НТУ «ХПІ» за підтримку у
вирішенні питань щодо організації конференції.
Тетяна Чуніхіна, к. т. н., доцент, учений секретар оргкомітету конференції.
Говорят участники
М. М. Резинкина – д. т. н., с. н. с., зав. кафедрой ТОЭ: «Я участвую в работе конференции
ежегодно с 2014 г. Два раза делала доклады на пленарных заседаниях, в этом году вела
секцию «Электромагнитные процессы в электрических и электронных устройствах».
Конференция мне нравится по ряду причин. Это и хорошая организация пленарных и
секционных заседаний. Это и оперативное и деловое проведение приема, экспертизы и
публикации присылаемых тезисов докладов. Конференция уже завоевала авторитет в
научных и вузовских кругах, о чем свидетельствует постоянно расширяющаяся география
участников. Надеюсь, что в дальнейшем ныне уже международная конференция
«Актуальные проблемы автоматики и приборостроения» станет одной из наиболее
успешных в данной области».
Р. С. Томашевский – к. т. н., доцент, председатель Совета молодых ученых НТУ «ХПИ»: «Я
участвую в работе конференции уже третий раз. Не перестаю удивляться динамичному
росту уровня конференции – в этом году она уже приобрела статус международной. Каждый
год радует качество докладов, а самое главное, практическая направленность работ. Среди
участников большое количество молодых ученых, для научного роста которых жизненно
необходимо наличие таких площадок апробации своих работ – здесь они могут получить
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ценный совет и услышать компетентное мнение. В целом хотелось бы поблагодарить
организаторов за отличную инициативу и проделанную работу, а также пожелать долгих лет
жизни конференции!».


